
Zápisnica č. 20/2008 
z  rokovania vedenia STU dňa 27. 10. 2008 v Bratislave 

 
Prítomní: Vladimír Báleš, František Janíček, Dušan Petráš, Ján Kalužný, Robert 

Redhammer, Maroš Finka, Milan Žalman, Helena Žideková, Pavel 
Timár, Alojz Mészáros 

 
Neprítomní:   
 
Program: 

Kontrola plnenia úloh 
1. Správa o doterajšom pôsobení ÚIŠ STU a spresnená koncepcia jeho ďalšej činnosti 

(riaditeľ ÚIŠ STU Mészáros) 
2. Informácia k implementácii EIS (pror. Finka, kvestorka Žideková) 
3. Správa o riadiacej a kontrolnej činnosti vo vzdelávacom procese v akad. roku 2007/2008 

(pror. Kalužný) 
4. Kritériá habilitácií a inaugurácií na STU (pror. Redhammer) 
5. Akademická knižnica (pror. Redhammer) 
6. Týždeň vedy a techniky na Slovensku a Národná konferencia Veda a technika 2008 (pror. 

Redhammer) 
7. Osnova a harmonogram spracovania Výročnej správy STU za rok 2008 (pror. Petráš) 
8. Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS (pror. Petráš) 
9. Správa o 1. etape transformácie Vydavateľstva STU (pror. Petráš) 
10. Investičné aktivity STU (FIIT, SvF, ÚZ Kočovce, FA, ŠD Mladosť) (pror. Janíček) 
11. Rozličné 
 
Predložené materiály: 
1) Správa o doterajšom pôsobení ÚIŠ STU a spresnená koncepcia jeho ďalšej činnosti 

(riaditeľ ÚIŠ STU Mészáros) 
2) Správa o riadiacej a kontrolnej činnosti vo vzdelávacom procese v akad. roku 2007/2008 

(pror. Kalužný) 
3) Kritériá habilitácií a inaugurácií na STU (pror. Redhammer) 
4) Návrh na riešenie koordinácie a metodického riadenia akademických knižníc fakúlt STU 

(pror. Redhammer) 
5) Národná konferencia Slovensko a Európsky výskumný priestor (pror. Redhammer) 
6) Osnova a harmonogram spracovania Výročnej správy STU za rok 2008 (pror. Petráš) 
7) Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS (pror. Petráš) 
8) 1. etapa transformácie Vydavateľstva STU (pror. Petráš) 
9) Vyhodnotenie stavebných investičných akcií na STU v roku 2008 (pror. Janíček) 
10) Reklamné nosiče na budovách ŠD STU (pror. Janíček) 
11) Návrh na uzatvorenie nájomných zmlúv (pror. Janíček) 
12)  
 
 
Kontrola plnenia úloh 
 
Splnené úlohy:  5/19/2008, 6/19/2008, 8/19/2008, 9/19/2008 
 
Nesplnené úlohy:   
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Informácie z vyšších orgánov a porád: 
 
Rektor Báleš: 
Informoval o rokovaní s SPP o užšej spolupráci s STU v rámci podpísanej zmluvy. 
 
Prorektor Petráš: 
Informoval o galaprograme FS Technik pri príležitosti 55. výročia jeho vzniku. 
 
Prorektor Redhammer: 
Informoval o stretnutí americko-slovenskej obchodnej a priemyselnej komory – transfer 
poznatkov vedy a výskumu do praxe. 
 
Prorektor Kalužný: 
- Informoval o účasti na vyhlásení ceny banky Dexia 
- Informoval o jesennom zasadnutí výboru EUA v Rotterdame, záväzky univerzít 

v činnostiach celoživotného vzdelávania musia byť viazané na záväzky vlád jednotlivých 
krajín. 

 
Prorektor Janíček: 
Informoval o príchode akreditačnej komisie na STU. 
 
K bodu 1 Správa o doterajšom pôsobení ÚIŠ STU a spresnená koncepcia 

jeho ďalšej činnosti (riaditeľ ÚIŠ STU Mészáros) 
  
A. Mészáros: Osobne prezentoval písomnú správu predloženú k tomuto bodu rokovania. 

Správa obsahuje informácie o doterajšej činnosti ÚIŠ, zjednotenie 
administratívnej agendy pre proces prijímania a výučby zahraničných 
študentov, návrh na delenie finančných prostriedkov medzi ÚIŠ a fakultami 
STU a koncepciu činnosti ÚIŠ na ďalšie obdobie. V prílohe sú návrhy 
zmluvy s agentúrami o spolupráci pri získavaní študentov, akceptačné listy, 
podmienky štúdia zahr. študentov na STU a informácia o doteraz podaných 
projektoch v roku 2008. Materiály boli prerokované s predstaviteľmi fakúlt 
STU. 

Pror. Petráš: Ocenil doterajšiu dobrú spoluprácu s ÚIŠ a SvF STU. Odporučil pripraviť 
na akreditáciu 1 študijný program z jednotlivých fakúlt v angl. jazyku. 

Kvestorka 
Žideková: 

Je potrebné, aby jeden z prorektorov STU bol poverený manažovaním 
novovytvorených ústavov na STU. Návrh delenia financií odporúča schváliť 
s tým, že v osobitných a odôvodnených prípadoch ho môže zmeniť rektor 
STU. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Vyjadril sa k návrhu delenia finančných prostriedkov. Považuje ich za 
maximálne ale nevidí dôvod stanoviť ich pevne. 

Pror. Janíček: Opýtal sa na spôsob zapojenia ÚIŠ do projektov. Možnosti sú veľké hlavne 
v mimobratislavských výzvach – Trnava, Gabčíkovo. 

Pror. Kalužný: Zahraniční študenti budú študovať na STU podľa našej legislatívy a preto 
všetky materiály ÚIŠ musia byť s ňou v súlade. Všetky veci týkajúce sa 
pedagogického procesu odporúča prediskutovať s  prodekanmi fakúlt pre 
vzdelávanie. 

 
Uznesenie V-STU č. 1/20/2008 
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Vedenie STU schvaľuje Správu o doterajšej činnosti ÚIŠ STU s pripomienkami a schvaľuje 
koncepciu ďalšej činnosti ÚIŠ. Materiály uvedené v prílohe správy je potrebné upraviť po 
diskusii s prodekanmi pre vzdelávanie. 
 
 
K bodu 2 Informácia k implementácii EIS (pror. Finka) 
  
Pror. Finka: Ústne informoval o výsledku výberového konania na dodávku EIS – 

náhradné riešenie pre STU namiesto SOFIE. Do 2 týždňov sa začne 
s implementáciou. 

 
Stanovisko V-STU č. 1/20/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu k implementácii EIS na STU. 
 
 
K bodu 3 Správa o riadiacej a kontrolnej činnosti vo vzdelávacom procese 

v akademickom roku 2007/2008 (pror. Kalužný) 
  
Pror. Kalužný: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania a komentoval jeho 

obsah. Materiál obsahuje pohľad na riadiacu a kontrolnú činnosť zo strany 
realizátora vzdelávania ako aj hodnotenie kvality výučby a učiteľov 
z hodnotenia študentov. Správa neobsahuje údaje zo SjF STU – neboli včas 
dodané. Prechádzame na elektronický spôsob hodnotenia – cez AIS. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Možnosť hodnotenia vyplývajúca študentom zo zákona je stále nedostatočne 
naplnená a hodnotenie cez AIS tomu asi nepomôže 

Rektor Báleš: Navrhol správu poslať aj zástupcom študentov v AS STU a požiadať ich 
o spoluprácu v tomto smere. 

 
Stanovisko V-STU č. 3/18/2008 
Vedenie STU berie na vedomie Správu o c riadiacej a kontrolnej činnosti vo vzdelávacom 
procese v akademickom roku 2007/2008 a ukladá prorektorovi Kalužnému oboznámiť 
zástupcov študentov v AS STU s touto správou. 
 
K bodu 4 Kritériá habilitácií a inaugurácií na STU (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

MŠ SR v rámci novely zákona o VŠ schválilo nové kritériá pre získanie práv 
vysokých škôl habilitovať docentov a inaugurovať profesorov. Hlavným 
rozdielom oproti doterajšiemu stavu sú nové pridané podmienky k akreditácii 
týchto práv. Prezentoval možnosti, ktoré STU má tak, aby sme splnili tieto 
podmienky ešte v rámci prebiehajúcej komplexnej akreditácie. 

 V diskusii prevládol názor, že fakulty STU musia čo najskôr zahrnúť do 
svojich kritérií pre habilitáciu a inauguráciu uvedené nové podmienky 
schválené na MŠ SR a po schválení vo Vedeckej rade fakulty ich predložia na 
rokovanie Vedeckej rady STU. 

 
Uznesenie V-STU č. 2/20/2008 
Vedenie STU rozhodlo, že fakulty STU musia čo najskôr zahrnúť do svojich kritérií pre 
habilitáciu a inauguráciu nové podmienky schválené na MŠ SR a po schválení vo Vedeckej 
rade fakulty ich predložia na rokovanie Vedeckej rady STU. 
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K bodu 5 Akademická knižnica (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

Predložil písomný materiál, v ktorom z dôvodu pretrvávajúcich ťažkostí pri 
metodickom riadení knižníc a ŠIS na fakultách STU navrhuje zriadiť odborné 
metodické grémium/stredisko s celouniverzitnou pôsobnosťou. Toto grémium 
bude zriadené v rámci Výskumného centra STU ako pracovisko jedného jeho 
útvaru, poskytujúceho vedecko-technické služby. Navrhol aj predbežné 
personálne zloženie tohto pracoviska. 

Predseda AS 
STU Žalman: 

Odporučil pozrieť sa na UK Bratislava resp. VUT Brno, ktoré už pracoviská 
tohto druhu majú zriadené a prebrať od nich pozitívne skúsenosti. 

 
Uznesenie V-STU č. 3/20/2008 
Vedenie STU schvaľuje zriadenie a zloženie odborného metodického strediska na STU 
v Bratislave pre metodické riadenie akademických knižníc fakúlt STU. 
 
Úloha V-STU č. 1/20/2008 
Rektor STU ukladá vypracovať Organizačný poriadok odborného metodického strediska na 
STU v Bratislave pre metodické riadenie akademických knižníc fakúlt STU. 
Z: Prorektor Redhammer 
T: 11. 11. 2008 
 
 
K bodu 6 Týždeň vedy a techniky na Slovensku a Národná konferencia 

Veda a technika 2008 (pror. Redhammer) 
  
Pror. 
Redhammer: 

V rámci Týždňa vedy a techniky v SR sa dňa 27.11.2008 v aule D. Ilkoviča 
uskutoční národná konferencia Slovensko a Európsky výskumný priestor. 
V písomnom materiáli je uvedený cieľ a program konferencie. Je plánovaná 
účasť podpredsedov vlády SR Mikolaja a Čaploviča. 

Rektor Báleš: Poveril prorektora Kalužného účasťou za STU na tejto konferencii. 
Pror. Janíček: Informoval, že v rámci konferencie budú odovzdané ceny Aurela Stodolu 

firmou ENEL za najlepšie Bc, Ing a PhD práce. 
 
Stanovisko V-STU č. 4/20/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informácie o národnej konferencii Slovensko a Európsky 
výskumný priestor. 
 
 
K bodu 7 Osnova a harmonogram spracovania Výročnej správy STU za 

rok 2008 (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál obsahujúci osnovu a harmonogram Výročnej 

správy STU za rok 2008. 
Pror. 
Redhammer: 

Navrhol motivovať sa správou z TU Viedeň. Upozornil na rôzne časové 
obdobia pre vypracovávanie správ. 

 
Uznesenie V-STU č. 4/20/2008 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Osnova a harmonogram spracovania Výročnej správy STU 
za rok 2008“ s pripomienkami. 
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K bodu 8 Vyhodnotenie účasti STU v programe ERASMUS (pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomnú správu, ktorá obsahuje prehľadné tabuľky o študentských 

a učiteľských mobilitách aj s vývojom za posledných 10 rokov. Tradične 
najlepšia v tomto smere je FA STU. 

 
Stanovisko V-STU č. 5/20/2008 
Vedenie STU berie na vedomie správu o vyhodnotení účasti STU v programe ERASMUS. 
 
 
K bodu 9 Správa o 1. etape transformácie Vydavateľstva STU 

(pror. Petráš) 
  
Pror. Petráš: Predložil písomný materiál, ktorý obsahuje informácie o personálnom 

zabezpečení, finančných tokoch a počtoch vydaných titulov, investičné 
aktivity a ďalšie aktivity Vydavateľstva STU. Nasleduje 2. etapa 
transformácie – presťahovanie a doplnenie doterajších priestorov. 

Pror. Finka: Je potrebné pripraviť Organizačný poriadok Nakladateľstva STU. 
Predseda AS 
STU Žalman: 

V správe mu chýba konkretizácia, čo by sa malo v roku 2009 realizovať 
v rámci transformácie. 

Pror. Petráš: Privítal by riešenie priestorového umiestnenia Nakladateľstva STU, aby bolo 
možné definovať ďalšie kroky. Výrobné priestory sú vyhovujúce, skladové 
zatiaľ nie. 

Rektor Báleš: Ponúknuté priestory neboli prijaté riaditeľkou Troščákovou. Okrem 
Organizačného poriadku Nakladateľstva STU by privítal harmonogram 
konkrétnych krokov transformácie. 

 
Stanovisko V-STU č. 6/20/2008 
Vedenie STU berie na vedomie informáciu o 1. etape transformácie Vydavateľstva na 
Nakladateľstvo STU. 
 
Úloha V-STU č. 2/20/2008 
Rektor STU ukladá vypracovať Organizačný poriadok súvisiaci so vznikom Nakladateľstva 
STU. 
Z: Prorektor Petráš 
T: 11. 11. 2008 
 
Úloha V-STU č. 3/20/2008 
Rektor STU ukladá dopracovať investičný zámer presťahovania Nakladateľstva STU do 
nových priestorov. 
Z: Prorektori Petráš a Janíček 
T: 30. 11. 2008 
 
 
K bodu 10 Investičné aktivity STU (FIIT, SvF, ÚZ Kočovce, FA, ŠD 

Mladosť) (pror. Janíček) 
  
Pror. Janíček: Predložil písomný materiál k tomuto bodu rokovania. Rektor STU rozhodol, 
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že tento bod bude prerokovaný na nasledujúcom zasadnutí vedenia STU. 
Dovtedy všetci členovia vedenia STU preštudujú predložený písomný 
materiál. 

 
 
K bodu 11 Rozličné 
 
1) Prorektor Janíček: 

Predložil na rokovanie písomný materiál „Reklamné nosiče na budovách ŠD STU“. 
Súčasťou je návrh nájomnej zmluvy. 
Pror. Finka navrhol cenu nájmu rozdeliť na dve časti – časť nájmu za plochu a časť 
podielu za realizovanú reklamu. 

 
Uznesenie V-STU č. 5/20/2008 
Vedenie STU schvaľuje materiál „Reklamné nosiče na budovách ŠD STU“ s pripomienkami 
k textu nájomnej zmluvy. 
 
2) Prorektor Janíček: 

Predložil návrh na odsúhlasenie nájomných zmlúv: 
 
a) NZ s nájomcom Vladimír Velšic – FEVA, Na hlinách 7A /P Trnava. Nájom nebytových 

priestorov na MTF so sídlom v Trnave, pavilón T, Bottova ul. Účel nájmu – bufet , 
výmera 49 metrov štvorcových. Doba nájmu od 1.10.2008 do 31.7.2013. 

b) NZ s nájomcom STAFIN PLUS s. r. o., Ševčenkova 10, 851 01 Bratislava 5. Nájom 
nebytových priestorov a príslušenstva na ŠD Mladá Garda, blok F miestnosti č. 01HF22 – 
24, 26 – 28 všetko o výmere 137 metrov štvorcových. Účel nájmu skladový priestor, 
kancelária. (nájomca bude do predmetných priestorov investovať cca 300 000.- Sk, 
priestor je veľmi schátraný).  

 
Uznesenie V-STU č. 6/20/2008 
Vedenie STU schvaľuje predložený návrh nájomných zmlúv. 
 
3) Prorektor Kalužný: 

Termín promócie PhD bude 17.12.2008 o 13:00 hodine v aule D. Ilkoviča 
 
4) Prorektor Redhammer: 

Navrhol, aby sme si robili aj vlastnú reklamu pre STU v rámci mesta Bratislavy – hlavne 
na budovách STU, na mnohých nie je viditeľný ani názov fakulty okrem SjF STU. 

 
5) Prorektor Petráš: 

- 15.-17.11.2008 bude zasadnutie výkonného výboru SEFI v Bratislave 
- Rektor STU poveruje prorektora Petráša účasťou na Vedeckej rade TU Košice, kde 

inaugurujú dvaja docenti zo SjF STU. 
 
6) Prorektor Finka: 

Predložil návrh na vypísanie verejnej súťaže na dodávku výpočtovej techniky 
a komponentov na STU. 
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Uznesenie V-STU č. 7/20/2008 
Vedenie STU schvaľuje návrh vypísanie verejnej súťaže na dodávku výpočtovej techniky 
a komponentov na STU. 
 
7) Predseda AS STU Žalman: 

Na rokovanie AS STU treba pripraviť Organizačné poriadky MMC STU, Športoviská 
STU a Nakladateľstva STU. 

 
 
 
Zapísal: Ing. Pavel TIMÁR, PhD. 
 
 
 
 
Prof. Ing. Vladimír BÁLEŠ, DrSc., rektor STU 


